
 

 

 

Setkání pracovní skupiny pro seniory – 25.4.2024 

 

  

 

 

 

 

Přítomni: dle prezenční listiny  

 

 

Program: 

o Hosté: Bc. Martina Teplá, náměstkyně primátora pro sociální záležitosti, Bc. Jan 

Gabriel MBA, ředitel DS Františkov, Lenka Králová, Alzheimerhome.cz,  

o Informace k přípravě stavby nového DS na Františkově v rámci akčního 

plánu na rok 2024:   

 Bc. Martina Teplá informovala o záměru města o rozšíření kapacity DS. 

Z důvodů uzavření základní sítě pro rok 2024 (proces optimalizace ZS) 

byly akční plány pozastaveny, ale některé PS je přesto připravily, aby 

dále mohly pracovat na zkvalitňování poskytovaných služeb, součástí 

tohoto záměru byla i stavba DS.  Předběžně domluveno s KÚ, dále s RM 

a bude projednáno na zastupitelstvu dne 25.4. Jedná se o DS Františkov 

– přípravná fáze projektové dokumentace pro 46–50 klientů, bude 

zažádáno o dotace v rámci Národního plánu obnovy v 7/24, 

pravděpodobná kolaudace – 2026. Bc. Jan Gabriel blíže informoval o 

propojení se stávajícím provozem, technickým zázemím včetně 

možnosti parkování a využitím zahrady.  

o Kolečko: představení hostů, stávajících členů a nových zástupců poskytovatelů SS 

- Bc. Navrátilovou z Diecézní charity LTM nahradí Mgr. Marcela Štáfová, Bc. 

Kláru Leszkovenovou z MML nahradí Bc. Kateřina Hájková, DiS. 

o Zpráva z ŘPS: 

 Příjem žádostí o dotace ukončeny 16.4.2024, žádná organizace nebyla 

vyloučena. Byly vzneseny připomínky k velmi nízké alokované částce 

vzhledem k celkovým nákladům na služby a velmi nízkému poměru 

vzhledem k dotacím MPSV. 



 Složitá situace finančního zajištění je u sociálních služeb v tzv. síti B 

(nadregionální služby). 

 Projekt LNA – Liberecká nájemní agentura již funguje, nájemníci jsou 

pečlivě vybíráni 

 Projekt Domovníci – část je již personálně zajištěna, probíhá další 

výběrové řízení 

 Projekt STREET MEDIC ve spolupráci červeným křížem pokračuje ve 

stejném režimu 

 Azylový dům SPERAMUS – plánována rekonstrukce, nutné najít 

náhradní prostor 

 Řada poskytovatelů má nedostatek kvalitních pracovníků v přímé péči, 

chybí motivace včetně finančního ohodnocení. 

 Nepružný systém ZS a ÚP, který není schopen adekvátně reagovat na 

potřeby občanů. 

 Optimalizace ZS – sebehodnotící dotazníky, jednotlivá kritéria, další 

administrativní zátěž, neustále vykazování duplicit bez propojených 

systémů 

 IMOSH – v rámci spolupráce APSSLK a KÚ budou vytvořeny 4 skupiny 

dle poskytovaných služeb, budou konzultovány jednotlivé připomínky 

k IMOSH, první setkání za pobytové služby proběhne 26.4., 

 PS byla seznámena s dotazy a klíčovými tématy týkajícího se IMOSH a 

setkání jednotlivých poskytovatelů a zástupců kraje. Do dnešního dne 

poskytovatelé neobdrželi zpětnou vazbu na odeslané dotazníky a ani 

jinou informaci.  

 Příští setkání je plánováno na 6.6.2024 

Zapsala: Jana Urbanová 

 

 


